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6. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 20.6.2016  
 
 
Tomko: 
Pitná voda na Ulici cukrovarskej. Už to bude za chvíľu rok, kde sa nám nedarí, lebo ja som 
tiež kolo toho podnikal nejaké veci, priviesť tú pitnú vodu k obyvateľom na Ulici 
cukrovarskej. Cez pozemky sa to nedá, sú tam súdne spory, proste je to pozastavené, predaj 
tretej osobe alebo súhlas tretej osoby a chýba mi tu pani Sabaková, neviem, či je chorá alebo 
má dovolenku ale bola tam ešte jedna možnosť o ktorej neviem, či sa to podarilo alebo 
nepodarilo ohľadom vecného bremena. Takže nájsť rok, kedy ten pôvodný vodojem bol 
postavený a či náhodou tam nie je zakomponované vecné bremeno. No, tí ľudia sú tam už fakt 
nervózni, používajú vodu 2x denne, ráno na hodinu, večer na hodinu. Trvá to tri štvrť roka 
a neviem, či sa im dá pomôcť alebo nedá pomôcť, proste je to začarovaný kruh. Neviem, ani 
koho by som oslovil, žeby nám pomohol lebo tí ľudia tam už sú z toho tak nervózni, že 
prakticky hľadajú možnosti aj vyššie. Písali myslím, že prezidentovi a idú písať aj parlamentu 
a proste budeme zase v médiách. Preto sa pýtam na tu Ulicu cukrovarskú ohľadom tej pitnej 
vody, či nemáte nejaké informácie ohľadom tej druhej varianty, či tam náhodou nie je vecné 
bremeno. Pán prednosta, nevieš o ničom? 
 
Mgr. Sovák: 
Nie, neviem tam o ničom. Viem, že sa tam rieši cez ten vodojem, cez tu starú kanalizáciu, čo 
tam bola, príjem vody, a bohužiaľ nie je v kompetencii mesta, aby sme im nejak pomohli. Čo 
sme mohli, sme urobili, bohužiaľ je to na súde, čiže tam myslím, že len jeden vlastník, resp. 
súd môže povoliť, čiže je to na súde. Ináč by to bolo už dávno, keby tam mali vysporiadane 
tie vzťahy.  
 
Tomko: 
Súd inakšie viete, že je v Rozňave, trvá už 7 rokov a ešte nedošlo k prvému pojednávaniu. 
Takže, asi je to záležitosť možno 100 rokov, jak naše súdy pracujú. Takže tí ľudia, majú 
proste smolu, že bývajú na cukrovarskej.  
 
PhDr. Čižmár: 
K situácii na Cukrovarskej, budeme hľadať tento dokument o ktorom hovoríte, žeby mal 
existovať ako forma vecného bremena.  
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